
iránti befogadókéSZ5ége közöt!?
- Nincs, a gyerekek figyelme,

részvétele inkább az iskola nevelési
stílusától. és attól függ, hogy hánya-
dik órában zenélünk nekik.

- Tartanak-e kapcsolatot a meglá-
togatott iskolák énektanáraival a rend-
hagyó énekórákon kívül?

- Sajnos a sok külföldi utunk
mellett nem tudjuk vállalni a mélyebb
kapcsolattartást, táncházunkba
viszont mindenkit szeretettel várunk
- amelyről bőve_bb tájékoztatást a
ww.rnuzsikas.hu című honlapon
olvashatnak.
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Rendhagyó énekóra a Muzsikás együttessel
Nagy örömmel muzsikáltunk a

Széchenyi István Általános Iskolában
és a Prohászkában is. Mind a tanárok,
mind a gyerekek nagy lelkesedéssel és
szeretettel fogadtak minket - mondja
Sípos Mihály a Muzsikás Együttes
prímása. - Mindenek előtt köszönet
illeti a MOL-t a támogatásért, mellyel
lehetővé tette, hogy négy év alatt az
ország legtávolabbi pontjára is eljus-
sunk Sárazsadánytól Siklósig, Győrtől
Nyíregyházáig. Sajnos ma a nem zenei
irányultságú iskolákban a tanterv
összesen I énekórát tesz lehetővé,
ami nagyon kevés Kodály országában.
Ezért a Muzsikás Együttes közös

2004-ben határozta el a Muzsikás együttes, hogy rendhagyó
énekórák keretében évente SO általános iskolát, középiskolát, és
szakközépiskolát látogatnak meg. Programjuk mellé a MOL is
odaállt, ennek köszönhetően az Együttes immár a 200-dikhoz
énekórához közeledik, és máris SO-60 iskola jelezte, hogy ősztől
várják őket az ország legkülönbözőbb helyeire.

énekléssel - amelynek része a csu-
jogatás is - segíti az énektanárok
munkáját. Fontosnak tartjuk a gyere-
kek zenei élményszerzését.

- Ön is "élményen" keresztül sze-
rette meg a zenét?

- Annak idején Budapest első
zeneiskolájába jártam, ahol hét éne-
kóránk volt egy héten, két karének, egy

zenekari óra, fő- és mellékhangszer,
fellépések, tehát életünk .zene-közel-
ben" telt. Élesen él emlékeimben pél-
dául, hogy tornatermünkben átszelle-
mült arccal muzsikált Yehudi Menuhin,
s ez mind a mai napig meghatározó
gyerekkori élmény a számomra.

- Van-e különbség a városi és a
vidéki iskolák gyerekeinek népzene Galgóczy Zsuzsa

Műfüves pálya épül
A Budakeszi labdarúgó Akadémia
lelkes csapata és mindenekelőtt
Kiss Baranyi Sándor illetve az
Oktatási, Kulturális, Sport és
Ifjúsági Bizottságot vezető Czifra
Zsuzsa munkájának köszönhetően
Budakeszin műfűves labdarúgópá-
Iya épül. A képviselő asszony segít-
ségével 5 kamionnyi, mintegy 3600
m2 használt, de kifogástalan álla-
potban lévő műfű érkezett Bécsből.
A szállítási költségekhez a város
350 000 forinttal járult hozzá.

A műfüves pálya lehetővé teszi,
hogy a legmostohább időjárási

viszonyok között is - amikor az
"igazi" pálya nem használható -
meg lehessen tartani az edzéseket.
illetve újabb lehetőséget kínál majd
a szabadidő sportra a város minden
érdeklődő polgára számára.

lefektetése komoly talajelőké-
szítő munkát igényel. melynek költ-
sége kb. 5 millió Ft lesz. Fontos az
első osztályú alapozás, hogy majd
később, ha lesz fedezet, csak a fű
felső réteget kelljen cserélni, remél-
hetőleg vadonatújra. A szervezők
további támogatókat keresnek.

engrin

Nyílt levél a játszótérről
Tisztelt Berényi Csaba!

Önnek teljesen igaza van: a társas-
ház játszóterét nemcsak az ott
lakók használják, hanem máshon-
nan is érkeznek gyermekek: Ám
nagyon nehezet kér, ha azt szerét-
né: magyarázzam el egy két és fél
évesnek, hogy nem ülhet le a kis
barátja mellé homokozni, mert az a
homokozó magánterületen épült. A
magamfajta illegális játszótérhasz-
nálók bizony nem minden lelkiis-
meretfurdalás nélkül engedik oda a
gyerekeiket, és igazán apró dolgok-
kal igyekeznek meghálálni a jogos
tulajdonosok engedékenységét:
összeszedik a szétdobált cigaretta-
csikkeket. letörlik a sáros hintákat,
megosztják a saját játékai kat a
többi gyermekkel.

Tudom, hogy ez kevés, azon-
ban ez nem csak rajtunk múlik:
információim szerint a társasház
működési szabályzata nem teszi
lehetövé, hogy külső ember a fenn-

tartást anyagi segítséggel támogas-
sa. Pedig nem is egy olyan volt, aki
ezt megpróbálta. Ha ezen lehetne
változtatni, valószínűleg a problé-
ma Önnek is tetsző megoldást
nyerne, és a gyerekek is jól járná-
nak. Mert egy szabadtéri játszó-
szert sajnos akkor is le kell festeni
időnként, ha egyetlen pici láb sem
koptatja, csak az eső - ez bizony
pénzbe kerül.

Kedves Berényi úri A megol-
dást egyelőre abban látom, hogy
szeretettel hívom Önt és az összes
lakótelepi gyermeket is az új ját-
szótérre, hiszen az többek között
az én költségemen épült! jöjjenek,
töltsenek a gyermekeink is minél
több önfeledt órát együtt, hátha ők
már elnézőbbek lesznek egymással,
és megértik, hogy csak javunkra
szolgál. ha másokkal osztozhatunk
az örömünkben!

Tisztelettel:
Dr. Mechler Anna

Megszépült az óvoda
Április végén megszépült a
Tarkabarka ÓVoda kívül-belül.
A több mint száz éves épület
utcafronti nyílászáróit kicse-
réltük, megőrizve az épület
eredeti arculatát. A robosztus,
sötét kapu is új küllemet
kapott, ezáltal a város Fő
utcájának képét is javítva.
Köszönettel tartozunk anémet
Hermann Niermann Alapít-
ványnak, akik anyagilag fedez-
ték a cserelehetöségét.

együtt ápolják, locsolgatják az
ablakokba helyezett virágládák-
ban.

Nem csak a gyerekek, a szüle-
ik is kivették részüket a szépítge-
tésből. Április 26-án szombaton
nagyüzem volt az udvaron: ástak,
lapátoltak a szülők, óvodai dolgo-
zók lenyírták a füvet, sövényt, új
játékot telepítettek, amit a Bál
bevételéből és az Alapítványunk
támogatásával vásároltunk.
Kicseréltünk egy homokozót,

A már balesetveszélyessé vált
belső udvarrész is megújuit, a régi
aszfalt ugyanis tele volt gödrök-
kel, lyukakkal, repedésekkel.
Gyakran botlott meg gyerek, fel-
nőtt a veszélyes felfagyásokban,
kátyúkban.

A Föld napja alkalmából min-
den évben megrendezzük az "Egy
gyermek-egy palánta" akciót.
Minden kis óvodás hoz magával
ezen a napoo ,egy virágpalántát,
melyet közösen el ültetnek, és

szülői felajánlásból a benne lévő
homokot is. Asztalos apuka leesi-
szoita a kerti bútorokat. az ügyes
kezű anyukák pedig átfestették.
jól esett a zsíros kenyér hagymá-
val és a sok tea, ásványvíz. [ó volt
látni milyen sok szülő érzi úgy, ha
részt vesz egy ilyen közös mun-
kában gyermekének segít, hogy
szebb, tisztább környezetben
tölthesse napjainak nagyobb
részét.

Kerekes Endréné


